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PROTOKOLL FRA MØTE I DRIFTSSTYRET PÅ MARIENLYST SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 05.03.2024, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mezzaninen 
       

Tilstede: Fraværende: 

Jorunn Flydal                         (medlem foresatte)  Hege Wold                                 (Vara 1 foresatte)  

Lars Kristian Schrøder           (medlem foresatte) Hilde Vestrheim                           (medlem bydel) 

Synne Fredriksen                      (medlem ansatte) Ingeborg Greve-Isdahl Paulsen                   (elev) 

Egil Dahl                                       (medlem ansatt) Alva Marie Jespersen                                    (elev) 

Paal Christian M. Gjøen              (medlem bydel)  

Maika Marie G. Dam                    (medlem bydel)  

Sekretariat:  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt            (ass. rektor)                                

 
Agenda: 
 
07/2024: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Innkalling og protokoll godkjennes. 
 
08/2024: Informasjon fra skolen v/rektor: 

- Elevundersøkelsen: Skolen er i gang med analysearbeidet. I den forbindelse snakker 
vi med elever og lærere. Som skole så har vi greie resultater, men de er ikke gode 
nok. Elevundersøkelsen settes på agendaen igjen når vi har analysert resultatene 
internt på skolen. Det blir i skolemiljøutvalget 7. mai. 

- Skolehage: Vi har fått midler fra økologisk Norge til å restarte skolehagearbeidet. 
- REFLEX: Skolen deltar på et forskningsprosjekt knyttet til arbeidstid og fleksibilitet 

hos lærere. Prosjektet går over fire år. 
- Personalseminaret er flyttet til høst 2024. 
- Vi gjennomfører felles foreldremøte 07.03. (10. trinn onsdag 06.03). Det blir først en 

økt i skolens aula med Line Warholm. Deretter blir det en økt i de respektive klassers 
klasserom. 
 

09/2024: Status økonomi  
- Rektor presenterte årsregnskapsavslutning 2023 for skole og AKS. Skolen har fortsatt 

et stort merforbruk (ca. 7 000 000), og er på sparebluss. AKS har et mindreforbruk 
(ca. 3 500 000), og derfor noe romsligere økonomi. 

- Driftsstyret godkjenner skolens fullstendighetserklæring. 
 
10/2024: Strategisk plan 

- Vi er i gang med å operasjonalisere planen.  
 
11/2024: Nytt fra elevrådet 



- Det var ingen elevrådsrepresentanter til stede på møtet. 
 
12/2024: Nytt fra FAU 

- Natteravn: Natteravn er midlertidig satt på hold fordi brakken på Majorstua ikke er 
tilgjengelig på grunn av utbygging av Fornebubanen. Det jobbes for å finne et 
alternativt sted i nærheten av Majorstua.  

- Trafikkforholdene i området er en pågående sak. 
- "Morgenfugl" går sin gang. 
- Biblioteksgruppa har hatt "Mer åpent" bibliotek. 
- Skoleballet var vellykket. 

 
Eventuelt 

- Jubileum: Skolen er 70 år i år. Det er ønskelig at det markeres. Ledelsen følger opp 
dette videre. 

- Neste møte er 7. mai. Det er et skolemiljøutvalg. 
 

 

 


